
Ronnebyortene Äsko                                                                                                      Gammelstorp 2/8-16 

 

Protokoll från styrelsemöte 2/8-16 

 

1. Lasse hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Bengt Wiktorsson valdes att justera protokollet. 

 

3. Dagordningen godkänndes. 

 

4. Mathias redogjorde vidare a.n.g. smstjänsten somhan hade försökt komma vidare med men 

inte kommit närmare något intressant p.g.a att berörda hade semester. 

 

5. Tilldelningsgruppen redogör om sitt förslag som de har arbetat fram. De föreslår b.l.a att 

bilda tre ungefärliga lika stora områden (A,B,C områdena) . Styrelsen ställer sig tveksamma 

till att flytta över berörda jaktlag från C till B, men ser inga problem med att flytta över de 

jaktlag i A som blir berörda till område C. Bertil sammankallar tilldelningsgruppen för att ta 

fram ett nytt förslag till nästa möte den 17/8 för ny genomgång. Styrelsen ställde sig inte 

bakom tilldelningsgruppens nuvarande förslag. 

 

6. Inbjudan till sommaraktiviteten går ut via sms och på hemsidan senast den 8/8. De olika 

tävlingsmomenten diskuterades och togs fram inom styrelsen. 

 

7. Inga rapporter eller skrivelser har kommit in till styrelsen. Ett antal nya jaktledare noterades. 

 

8. Lasse ska prata med Johan Harrysson om att kunna förlägga alla styrelsemöten i 

Gammelstorp i fortsättningen. Nästa möte blir den 17/8-16. 

 

9. Lasse tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Sekreterare Martin Andersson                                     Justeringsman Bengt Wiktorsson 

 

………………………………………………                                  ……………………………………………………….. 


